
PROTOKÓŁ NR 4/11

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 11 kwietnia 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:45, a zakończyło o 18:00. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Kamila Pietraszek – Przewodnicząca Komisji,

2. Krzysztof Kapała,

3. Paweł Szymczyk.

Nieobecni usprawiedliwieni: Mariusz Kubiak, Zbigniew Piątek, Stanisław Schmidt.

Zaproszone osoby:

4. Zofia Ujma,

5. Adam Bierowski,

6. Paweł Pituch.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie  uchwały  w  sprawie  „Regulaminu  udzielania  dofinansowania  na  usuwanie  i 

utylizację wyrobów zawierających azbest z obiektów budowlanych”.

3. Zapoznanie się z pismem Pani Magdaleny Krawczyk w sprawie uporządkowania terenu po 

byłej Fabryce Filce przy ul. Wiejskiej – załączniki - zdjęcia.

4. Omówienie problemu związanego ze śmieciami zalegającymi w korycie rzeki – zał. zdjęcia.

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia komisji.

Ad.  2  Komisja  zapoznała  się  z  uchwałą  w  sprawie  „Regulaminu  udzielania  dofinansowania  na 

usuwanie i utylizację wyrobów zawierających azbest z obiektów budowlanych” i pozytywnie opiniuje zmiany 

dotyczące podstawy prawnej.

Ad.  3  Komisja  zapoznała  się  z  pismem  Pani  Magdaleny  Krawczyk  z  dnia  21.03.2011  r.  oraz 

załącznikami – zdjęciami i stwierdziła po rozmowie z Panem Burmistrzem, że sprawa ta została przekazana  

odpowiednim organom, które dokładnie zbadają całą sprawę składowania wszystkich odpadów na terenie 

byłej fabryki „Filce” w Kowarach przy ul. Wiejskiej.

Załączniki do protokołu – zdjęcia.

  

Ad. 4 Komisja zapoznała się ze zdjęciami na których sfotografowane były śmieci zalegające w korycie 

rzeki. Po wcześniejszej rozmowie z Panem Burmistrzem – przewodnicząca komisji przekazała że rzeka będzie 

oczyszczona ze śmieci oraz że od lipca 2011 r. po wcześniejszych ustaleniach z RZGW będzie usuwany rumosz  
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skalny z dna rzeki. Załączniki do protokołu – zdjęcia.

Ad. 5 Przewodnicząca zakończyła posiedzenie komisji. 

Wnioski Komisji:

1. Komisja  wnioskuje  o  podanie  do  wiadomości  mieszkańcom  możliwości  skorzystania  z 

dofinansowania do usuwania i utylizację azbestu poprzez internet, plakaty, ulotki itp.

2. Wniosek  o  sprzątnięcie  rzeki  na  całej  długości  rzeki  w  Kowarach  przez  pracowników 

interwencyjnych i osoby odpracowujące kary w MSR.

Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Kamila Pietraszek                                                                                        Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu,

                                                                                                                                        Handlu, Usług i Rolnictwa 
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